
  

 S T A T U T Á R N Í  M Ě S T O  L I B E R E C  
 

 

Zápis z jednání 

Výboru pro vzdělávání Zastupitelstva města Liberec 
 

  Datum:                   15. února 2024 

Přítomni: 9 (výbor je schopný usnášení) 

Petr Dvořák, MgA. Ing. Roman Machek, Mgr. Andrea Gardoňová, 

Mgr. Barbora Junková, Jiří Janeček, Marek Vávra, Matyáš Moc, Jaroslava 

Kašparová, Mgr. Bc. Pavel Šlapák 

Omluveni: Bc. Tomáš Hasil, Mgr. Radka Benešová 

Neomluveni: / 

 

Hosté: 

Veřejnost: 

Dr. Ivan Langr, Mgr. Pavel Kalous 

/ 

 

 

Program jednání: 

1) Kontrola zápisu 

2) Různé  

 

 

1) Kontrola zápisu 

K minulému zápisu nezazněly žádné připomínky. 

Program dnešního jednání byl přijat. 

 

2) Různé 

Mgr. Barbora Junková 

Shrnutí webináře „Dietní stravování“, který proběhl v dopoledních hodinách pro ředitele 

základních škol, vedoucí školních jídelen, Gastron a Personel Welfare – vysoká účast, 

okomentována Metodika poskytování dietní stravy v rámci školního stravování. K této metodice 

budou probíhat od 19. března 2024 samostatné webináře. První zpětná vazba ze základní školy 

Husova - nadšení. Pro mateřské školy proběhne webinář 14. března 2024.  

Ivan Langr 

Aktuálně vyhlášeno 13 konkurzů na ředitele základních škol, a to včetně Základní umělecké školy. 

Do letních prázdnin bude uskutečněno 10 konkurzních řízení, na podzim další tři. Odvíjí se to od 

data nástupu ředitele do funkce v rámci šestiletého období. Z důvodu odstoupení z funkce dvou 

ředitelek mateřských škol, jsou také vyhlášeny konkurzy do MŠ Dětská a MŠ „Klubíčko“ - 

Jugoslávská.  

Diskuze na téma „vyhlášení konkurzu na ředitele, jmenování členů konkurzní komise“.   

Zápisy do ZŠ budou probíhat 18. 4. 2024 a do MŠ 9. 5. 2024. Kapacitně by školy nástup nových 

prvňáčků měly zvládnout.  
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Obec Šimonovice – předpokládáme, že v březnu budeme překládat do RM a ZM materiál ohledně 

spádové vyhlášky. Se starostkou obce stále probíhá jednání ohledně uzavření veřejnoprávní 

smlouvy o vytvoření společného školského obvodu spádové ZŠ, jako tomu bylo v minulých 

letech – jednalo se o ZŠ Kaplického. Není jisté, zda paní starostka přistoupí na nové podmínky (že 

by obec hradila i děti, které nastoupí do jiné ZŠ než je ZŠ Kaplického), proto počítáme s oběma 

variantami, tedy buď dojde k úpravě aktuální spádové vyhlášky, kde bude obec Šimonovice 

vymazána, nebo k uzavření nové veřejnoprávní smlouvy (VPS).  

Diskuze ohledně povinnosti zajištění spádové základní školy v případě, že obec vlastní ZŠ nemá. 

 

Příští zasedání Výboru pro vzdělávání ZM Liberec se koná ve čtvrtek 14. března 2024 

v zasedací místnosti č. 202 v historické budově radnice 

 

Zapsala: Šárka Smutná, DiS. 

Ověřil:  Marek Vávra, předseda Výboru pro vzdělávání ZM Liberec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


